



## **International Forum for Young Architects Call for candidacy– Forum de Kosice, Slovakia, 15/26 July 2013**

For more than 15 years the Worldwide Federation of Young Architects (FMJA) in partnership with the International Council of French Architects (CIAF), UIA French Section, organizes International forums for young architects in France or abroad around the main theme of sustainable development.

**The next edition will be held in Kosice, Slovakia from July 15 to July 26<sup>th</sup> 2013.**

**The Forum's theme will be "Return the river to the city – Urban transformations".**

**The City of Kosice has asked the FMJA to organize it among the events for "Kosice 2013, European Capital of Culture".**

**This forum has received the support of the International Union of Architectes (UIA).**

**25 participants will be selected** to work within 5 international teams supervised by international animators.

The main goal of the forum is finding solutions for the city to reconquer the river as a structured, even restructuring space for urban transformations.

**During 12 days, architects, town-planners, landscape architects under forty and animators from different backgrounds and different cultures will meet and confront their working methods, information and ideas for the re appropriation of riverside spaces for a renewed city.**

**On the last day each team will defend its proposals in front of an international Jury. The awards are honorary.**

The organizer will provide accommodation and meals. There are no registration fees.

The participant is responsible only for travel expenses to the site (Kosice- Slovakia) and for visa costs.

**The number of participants is limited to 25. The selection of participants will be made among candidacy applications which shall include a curriculum vitae and an illustrated document describing the experience of the candidate related to the theme of the Forum.**

Attached are the forum's presentation and the registration Form.

**The closing date for application is March Thursday 14<sup>th</sup> 2013 midnight (French Time).**

Information & application:

**Sophie GOODFRIEND**

**Conseil pour l'International des Architectes français - CIAF**

Tour Maine Montparnasse

33 avenue du Maine – BP 154

75755 Paris Cedex France

Tél.: + 33 (0)1 56 58 67 15

Fax : +33 (0)1 56 58 67 01

Email : [CIAF@cnoa.com](mailto:CIAF@cnoa.com)



## **Forum Mondial des Jeunes Architectes Appel à candidatures – Forum de Kosice, Slovaquie 15/26 juillet 2013**

La Fédération Mondiale des Jeunes Architectes (FMJA) en partenariat avec le Conseil pour l'International des Architectes Français (CIAF), section française de l'UIA organise depuis plus de 15 ans des forums internationaux en France et à l'étranger avec pour fil conducteur le développement durable.

**La prochaine édition se tiendra à Kosice, en Slovaquie, du 15 au 26 juillet 2013 autour du thème « Rendre la rivière à la Ville-Mutations urbaines ». Il est organisé à la demande de la Ville de Kosice dans le cadre des événements « Kosice Capitale Européenne de la Culture 2013 ».**

**Cet évènement a reçu le soutien de l'Union Internationale des Architectes (UIA).**

**25 participants seront sélectionnés** pour travailler par équipes de 5, encadrées par des animateurs internationaux.

**L'enjeu principal du forum est l'identification des solutions favorisant la réappropriation de la rivière comme élément structurant des mutations urbaines.**

**Durant douze jours, les participants, architectes, urbanistes et paysagistes de moins de quarante ans ainsi que les animateurs et les conférenciers vont échanger idées, informations et méthodologies concernant la reconquête des espaces riverains pour une ville renouvelée.**

**Le dernier jour chaque équipe présentera ses propositions devant un jury international qui examinera les projets. Les prix sont honorifiques.**

**Les organisateurs du forum prennent en charge l'hébergement et les repas. Il n'y a pas de droits d'inscription. Seuls les frais de transport et de visa pour se rendre sur le site du forum, Kosice sont à la charge des participants.**

Le nombre de participants est limité à 25. La sélection se fera sur le dossier du candidat composé d'un curriculum vitae et d'un document illustrant l'expérience du candidat.

**Les dossiers de candidature doivent parvenir aux organisateurs au plus tard le jeudi 14 mars 2013 à minuit (heure française).**

Information & inscription :

**Sophie GOODFRIEND**

**Conseil pour l'International des Architectes français - CIAF**

Tour Maine Montparnasse  
33 avenue du Maine – BP 154  
75755 Paris Cedex France  
Tél.: + 33 (0)1 56 58 67 15  
Fax : +33 (0)1 56 58 67 01  
Email : [CIAF@cnoa.com](mailto:CIAF@cnoa.com)